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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Léteznek-e kapcsolati irodák?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Magyar Bálint oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormányprogramban a következő olvasható :

„ Célunk, hogy a felsőoktatási intézmények -- regionális tudásközpontokként működve --
székhelyük, illetve az adott régió meghatározó tényezőivé váljanak . Ezért támogatást nyújtunk
ún . kapcsolati irodák létesítéséhez, melyek kiépíthetik és erősíthetik a 'fogyasztók" (diákok,
szülők, középiskolák, öregdiák-körök stb.) és a "megrendelők" (nagyvállalatok, közép- és
kisvállalkozások, országos és regionális kutatási és innovációs központok stb .) közötti
kapcsolatokat. "

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Létrejöttek-e kapcsolati irodák?
2. Ha igen, milyen forrásból, mekkora költségvetésből működnek?
3. Ha ilyen irodák nem jöttek létre, mikorra tervezi ezek megvalósítását?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2004 . január 20.
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